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Σχόλιο Διεθνών Χρηματιστηριακών Αγορών: Ο Dow Jones

διολισθαίνει 0,42% στις 28.584 μονάδες, ο Nasdaq κινείται 0,03% χαμηλότερα στις 9.069

μονάδες, ενώ ο S&P 500 κατέγραψε απώλειες 0,29% στις 3.237 μονάδες. Περιορισμένες

απώλειες κατέγραψαν οι αμερικανικές μετοχές χθες, παραμένοντας κοντά σε επίπεδα-

ρεκόρ, καθώς οι επενδυτές παρακολουθούν τις γεωπολιτικές εξελίξεις.

«Οι επενδυτές άρχισαν από τη Δευτέρα να υποβαθμίζουν τη σημασία του θανάτου του

Σουλεϊμανί και το αίσθημα αυτό διαδόθηκε την Τρίτη και στις διεθνείς αγορές», ανέφερε σε

σημείωμα αναλυτής που επικαλείται το CNBC. «Οι επενδυτές δεν αγνοούν τις αυξανόμενες

εντάσεις στη Μέση Ανατολή, αλλά τοποθετούν τον Σουλεϊμανί στην ίδια κατηγορία με τις

πρόσφατες ιρανικές επιθέσεις εναντίον σαουδαραβικών στοιχείων ενεργητικού», πρόσθεσε.

Τα στοιχεία που ανακοίνωσε το υπουργείο Εμπορίου έδειξαν ότι οι βιομηχανικές

παραγγελίες υποχώρησαν το Νοέμβριο κυρίως λόγω της μεγάλης πτώσης στον κλάδο της

άμυνας, λίγο πριν το Κογκρέσο εγκρίνει το νέο πακέτο στρατιωτικών δαπανών.

Από τα οικονομικά νέα της ημέρας, το εμπορικό έλλειμμα συρρικνώθηκε 8,2% στα 43,1 δισ.

δολάρια. Πρόκειται για το χαμηλότερο επίπεδο από τον Οκτώβριο του 2016. Η ποσοστιαία

πτώση ήταν η μεγαλύτερη από τον Ιανουάριο.

Εν τω μεταξύ, το έλλειμμα στο εμπόριο αγαθών με την Κίνα πραγματοποίησε βουτιά 15,7%

στα 26,4 δισ. δολάρια, με τις εισαγωγές να υποχωρούν 9,2% και τις εξαγωγές να

πραγματοποιούν άλμα 13,7%.

Στο επίκεντρο οι γεωπολιτικές εντάσσεις μεταξύ ΗΠΑ και Ιράν μετά το βομβαρδισμό

Αμερικανικών βάσεων στο Ιράκ από το Ιράν. Η εμπορική συμφωνία μεταξύ ΗΠΑ και Κίνας

πλέον ακολουθεί σε επενδυτικό ενδιαφέρον.

Μετοχές του FTSE LARGE CAP με την 

μεγαλύτερη Άνοδο / Πτώση

ΜΕΤΟΧΗ TIMH ΜΕΤΑΒΟΛΗ (%)

ΑΔΜΗΕ 2,50 5,04

ΕΛΛΑΚΤΩΡ 1,84 2,91

ΕΛΧΑ 1,76 2,33

ΕΛΠΕ 8,55 -1,61

CENER 1,378 -1,57

ΜΠΕΛΑ 18,37 -1,45

Βασικές Διεθνείς

Χρηματιστηριακές Αγορές

ΧΡΗΜΑΤΙΣΤΗΡΙΟ TIMH ΜΕΤΑΒΟΛΗ (%)

DOW JONES 30 28583,68 -0,42

NASDAQ 9068,58 -0,03

S&P 500 3236,75 -0,29

DAX 13226,83 0,76

FTSΕ 100 7573,85 -0,02

CAC 40 6012,35 -0,03

NIKKΕI 225 23204,76 -1,57

HANG SENG 28073,00 -0,88

ΩΡΑ ΧΩΡΑ – ΓΕΓΟΝΟΣ ΠΡΟΒΛΕΨΗ ΠΡΟΗΓΟΥΜΕΝΟ

19.00 Γερμανία: Παραγγελίες Εργοστασίου (μηνιαία) (Nov) 0,2% -0,4%

15.15 ΗΠΑ: Μη Αγροτική Μεταβολή Εργασίας ADP (Dec) 160Κ 67Κ
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Εταιρικές Ανακοινώσεις
- Δεν υπάρχουν προγραμματισμένες εταιρικές ανακοινώσεις για σήμερα 08/01/2020.

Διεθνείς Ισοτιμίες / Εμπορεύματα

ΙΣΟΤΙΜΙΑ/ΕΜΠΟΡΕΥΜΑ TIMH ΜΕΤΑΒΟΛΗ (%)

EUR/USD 1,1145 -0,43

EUR/GBP 0,8496 -0,07

GOLD SPOT 1573,55 0,30

COMEX SILVER 18,407 1,25

ICE WTI CRUDE 62,62 -1,03

NATURAL GAS 2,154 0,89

ALUMINUM 1818,75 -0,76

COPPER 2,796 0,22

Επιλεγμένες Διεθνείς Μετοχές

ΜΕΤΟΧΗ TIMH ΜΕΤΑΒΟΛΗ (%)

ALCOA 21,31 1,48

APPLE 298,39 -0,46

AMAZON 1905,81 0,12

GOOGLE 1395,55 -0,18

GOLDMAN SACHS 235,54 0,67

JP MORGAN 135,87 -1,69

BOEING 337,23 1,04

FACEBOOK 213,05 0,23

TWITTER 32,53 2,81

NIKE 101,78 -0,05

EXXON MOBIL 70,28 -0,85

CATERPILLAR 146,37 -1,36

Οικονομικό Ημερολόγιο

Σχόλιο Συνεδρίασης Χρηματιστηρίου Αθηνών: Ο Γενικός Δείκτης (ΓΔ)

του ΧΑ έκλεισε 0,50% υψηλότερα στις 924,69 μονάδες με αξία συναλλαγών ύψους 63 εκατ.

ευρώ συμπεριλαμβανομένων 9 εκατ ευρώ σε προσυμφωνημένες συναλλαγές.

Ο ΓΔ άνοιξε με πτώση και σημείωσε το χαμηλό ημέρας (-0,44%) στις 10:31. Ο δείκτης

πέρασε οριστικά σε θετικό έδαφος στις 10:35 και σημείωσε το υψηλό ημέρας (+0,77%) στις

1:07. Η εξαγγελία για επέκταση του δικτύου του ομίλου σε νησιά του Βορείου Αιγαίου εντός

του 10-ετούς προγράμματος του με επί πλέον επένδυση ύψους 935 εκατ. ευρώ, ενίσχυσε

τη μετοχή της ΑΔΜΗΕ Συμμετοχών. Οι τράπεζες είχαν μεικτή εικόνα ενώ κάποιες

ανέκτησαν μικρό μέρος από τις πρόσφατες απώλειές τους.

Το δείκτη FTSE ASE Large Cap ενίσχυσαν κυρίως οι ΑΔΜΗΕ (+5,04%), Ελλάκτωρ

(+2,91%), Ελβάλ-Χαλκόρ (+2,33%) και ΟΛΠ (+2,23%) ενώ περιόρισαν την άνοδό του οι

Ελληνικά Πετρέλαια (-1,61%), Cenergy (-1,57%), Jumbo (-1,45%) και Eurobank (-1,11%).

Στο επίκεντρο η επίσκεψη του Πρωθυπουργού κου Μητσοτάκη στις ΗΠΑ με στόχο εκτός

των θεμάτων γεωπολιτικού ενδιαφέροντος και την τόνωση των επενδύσεων προς την

Ελλάδα. Το επενδυτικό ενδιαφέρον στρέφεται και στις διεθνείς γεωπολιτικές εξελίξεις.

COPYRIGHT © 2012 • ΛΕΩΝ ΔΕΠΟΛΑΣ ΧΡΗΜΑΤΙΣΤΗΡΙΑΚΗ Α.Ε.Π.Ε.Υ. • ALL RIGHTS RESERVED 

Εποπτευόμενη από την Ε.Κ. (Αρ. Αδείας 65/1991) • ΑΡ.Μ.Α.Ε 23524/06/Β/91/09 (Τηρούμενο στο ΥΠ.ΑΝ.)

Μετοχές του FTSE LARGE CAP με τη 

μεγαλύτερη Αξία Συναλλαγών

ΜΕΤΟΧΗ TIMH ΑΞΙΑ (εκάτ. €)

ΟΤΕ 14,13 11,72

ΟΠΑΠ 11,84 6,13

ΛΑΜΔΑ 8,80 5,86

ΑΛΦΑ 1,88 4,68

ΕΤΕ 2,97 4,35

Βασικοί Δείκτες Χ.Α.

ΔΕΙΚΤΕΣ TIMH ΜΕΤΑΒΟΛΗ (%)

ΓΕΝΙΚΟΣ ΔΕΙΚΤΗΣ 924,69 0,50

FTSE LARGE CAP 2307,72 0,39

FTSE MID  CAP 1209,31 0,68

FTSE BANK 868,41 0,12
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Ειδησεογραφία - Οικονομικά Γεγονότα

Ντόναλντ Τραμπ: «Στενότερες από ποτέ οι σχέσεις με την Ελλάδα»
Στη γεωστρατηγική σημασία και στην ιστορία της Ελλάδας αναφέρθηκε ο Ντόναλντ Τραμπ, στη συζήτηση με τον Κυριάκο Μητσοτάκη πριν από την κατ΄ιδίαν συνάντησή τους

στον Λευκό Οίκο.

Ο Αμερικανός πρόεδρος, μιλώντας για τις ελληνοαμερικανικές σχέσεις, τις χαρακτήρισε εκπληκτικές και σημείωσε πως είναι στενότερες παρά ποτέ.

Ειδική αναφορά έκανε στην ελληνική οικονομία, επισημαίνοντας πως η Ελλάδα έχει καταφέρει να ανακάμψει πάρα πολύ γρήγορα. «Από απόψεως ποσοστού, μιλάμε για μία

από τις μεγαλύτερες επιστροφές στον κόσμο. Είναι τεράστια ανάκαμψη και τα έχετε καταφέρει πάρα πολύ καλά».

«Θα συζητήσουμε και είμαι σίγουρος ότι ο Έλληνας πρωθυπουργός έχει ορισμένα πολύ ενδιαφέροντα πράγματα να μου πει. Θα συνεχίσουμε να αναπτύσσουμε τις διμερείς

μας σχέσεις», πρόσθεσε ο κ. Τραμπ.

Απευθυνόμενος στον Πρόεδρο των ΗΠΑ, Ο κ. Μητσοτάκης είπε πως «προσβλέπουμε στη θετική σας υποστήριξη, θέλουμε αμερικανικές επιχειρήσεις να επενδύσουν στην

Ελλάδα, έτσι ώστε να μπορέσουμε να γιγαντώσουμε την οικονομία με ένα ρυθμό με τον οποίο οι άνθρωποι θα νιώσουν τη διαφορά».

Αναφερόμενος στις ελληνοαμερικανικές σχέσεις, ο κ. Τραμπ τις χαρακτήρισε εκπληκτικές και σημείωσε πως είναι στενότερες παρά ποτέ. Ειδική αναφορά έκανε στην ελληνική

οικονομία, επισημαίνοντας πως η Ελλάδα έχει καταφέρει να ανακάμψει πάρα πολύ γρήγορα. «Από απόψεως ποσοστού, μιλάμε για μία από τις μεγαλύτερες ανακάμψεις στον

κόσμο. Είναι τεράστια ανάκαμψη και τα έχετε καταφέρει πάρα πολύ καλά». υπογράμμισε ο Αμερικανός Πρόεδρος. Kathimerini.gr

Κλείνει το γραφείο του ΔΝΤ στην Αθήνα
«Δεν ήταν πάντοτε εύκολη η σχέση με το Ταμείο αλλά νομίζω συμφωνούμε σε ορισμένα σημαντικά θέματα, όπως η ανάγκη μείωσης των πρωτογενών πλεονασμάτων το 2021,

και θα ήθελα να σας ευχαριστήσω και πάλι για τις δημόσιες τοποθετήσεις και την υποστήριξή σας σε αυτή τη διαδικασία», δήλωσε ο πρωθυπουργός αμέσως μετά την

συνάντησή του με τη Γενική Διευθύντρια του ΔΝΤ Kristalina Georgieva, στην Ουάσιγκτον.

Οπως είπε, «πιστεύω έχει έρθει το πλήρωμα του χρόνου να γίνει αυτή η συζήτηση με τους εταίρους μας στην Ευρωζώνη. Είμαστε μία αξιόπιστη κυβέρνηση, υλοποιούμε

μεταρρυθμίσεις, βρισκόμαστε σ’ ένα περιβάλλον χαμηλών επιτοκίων, το κόστος δανεισμού μας είναι χαμηλότερο από της Ιταλίας. Δεν υπάρχει κανένας λόγος να

περιοριζόμαστε από αυτά τα υψηλά πρωτογενή πλεονάσματα. Προσβλέπουμε, λοιπόν, σε ένα εντελώς νέο κεφάλαιο στη σχέση μας, μία σχέση θετικής συνεργασίας. Επίσης

χαιρετίζω την κοινή απόφασή μας να κλείσουμε το γραφείο του ΔΝΤ στην Αθήνα τους επόμενους μήνες και να συνεχίσουμε να συνεργαζόμαστε, αλλά ως χώρα που έχει

εξέλθει από αυτό το αυστηρό πλαίσιο επιτήρησης από το ΔΝΤ».

Σύμφωνα με κυβερνητικές πηγές, ο Χ. Σταϊκούρας έχει έρθει ήδη σε επικοινωνία με το ΔΝΤ προκειμένου να ξεκινήσουν οι διαδικασίες για το κλείσιμο του Γραφείου του Ταμείου

στην Αθήνα. Παράλληλα, ο σχεδιασμός του Υπουργείου Οικονομικών και του ΟΔΔΗΧ προβλέπει την αποπληρωμή, εντός του 2020, ενός ακόμη τμήματος του υπολοίπου του

δανείου του Δ.Ν.Τ. Euro2day.gr

Σε αχαρτογράφητα νερά ο ΟΤΕ από την πολυήμερη απεργία – Τα σενάρια για το τι μέλλει γενέσθαι
Αδιέξοδη παραμένει η κατάσταση που έχει δημιουργηθεί στο ΟΤΕ από την πρωτοφανή σε διάρκεια απεργία που έχει προκηρύξει η ΟΜΕ-ΟΤΕ η οποία έχει ως συνέπεια να

σταματήσει κάθε συνεννόηση – διαπραγμάτευση μεταξύ των δύο πλευρών για την υπογραφή νέας Συλλογικής Σύμβασης Εργασίας (ΣΣΕ).

Αριθμητικά στοιχεία για τη συμμετοχή των εργαζομένων στην απεργία δεν ανακοινώνονται από καμία πλευρά. Συνδικαλιστές που στέκονται με σκεπτικισμό απέναντι στις

αποφάσεις της σημερινής διοίκησης της Ομοσπονδίας ή και διαφωνούν, κάνουν λόγο για ένα περίπου 30% που ακολούθησε τις αποφάσεις της ΟΜΕ ΟΤΕ αρχικά (τις πρώτες

μέρες) επισημαίνοντας, ωστόσο, ότι περνώντας οι γιορτές το ποσοστό αυτό γίνεται μικρότερο. Η Ομοσπονδία στις ανακοινώσεις της μιλά για καθολική συμμετοχή και η

διοίκηση δεν δίνει επίσημα κανένα στοιχείο.

Η μεγαλύτερη δυσλειτουργία στην επιχείρηση, ορατή στην εξυπηρέτηση των πελατών, χονδρικής και λιανικής, δημιουργείται από την κινητοποίηση συνδικαλιστών που

εμποδίζουν εργαζόμενους να εργαστούν κλείνοντας την είσοδο σε κεντρικά κτήρια ή σε καταστήματα. Αυτό προκάλεσε και την απόφαση της διοίκησης του ΟΤΕ να κάνει

μηνύσεις σε όσους παρεμποδίζουν εργαζόμενους που επιθυμούν να πάνε στην εργασία τους, είτε γιατί διαφωνούν με την απεργία, είτε γιατί δεν αντέχουν οικονομικά τη

συμμετοχή σε αυτή τόσες πολλές μέρες.

Από την πλευρά της ΟΜΕ ΟΤΕ ο πρόεδρός της Δημήτρης Φούκας δηλώνει πως η Ομοσπονδία θα προσφύγει στην Αρχή Διασφάλισης του Απορρήτου των Επικοινωνιών

(ΑΔΑΕ) γιατί, όπως υποστηρίζει, «εργολάβοι έχουν αναλάβει έργο στο δίκτυο προκειμένου να σπάσουν τον απεργιακό αγώνα» και αυτό «θα ελεγχθεί ως προς τη νομιμότητά

του». Επίσης, σκοπεύει να ζητήσει απευθείας συνάντηση με τη διοίκηση της Deutsche Telekom (βασικό μέτοχο του ΟΤΕ) επιρρίπτοντας την ευθύνη για την όξυνση της

κατάστασης στη Γενική Διεύθυνση Ανθρώπινου Δυναμικού.

Το τελευταίο έγινε χθες φανερό και από την έκτακτη ανακοίνωση της Ομοσπονδίας αργά το βράδυ υπό τον τίτλο «συλλήψεις συνδικαλιστών» στην οποία αναφέρεται ότι

προσήχθησαν «εργαζόμενοι με ψευδείς καταμηνύσεις» και καταλήγει ως εξής: «Η Γενική Διεύθυνση Ανθρώπινου Δυναμικού πρέπει να παραιτηθεί τώρα γιατί οδηγεί στην

καταστροφή την εταιρεία και τους εργαζόμενους!».

Με βάση τα παραπάνω το τι μέλλει γενέσθαι συνοψίζεται σε δύο βασικά σενάρια:

1. Να μην υπάρξει εκτόνωση και η αντιπαράθεση να συνεχιστεί και αφού λήξει η απεργία στις 12 Ιανουαρίου, χωρίς να ξεκινήσουν διαπραγματεύσεις για νέα ΣΣΕ. Σε αυτή την

περίπτωση από τις 31.1.20 παύει να ισχύει στο σύνολό της η ΣΣΕ η ισχύ της οποίας παρατάθηκε μονομερώς για ένα μήνα από τη διοίκηση του ΟΤΕ. Αυτό θα σημαίνει ότι το

τμήμα των εργαζομένων στον ΟΤΕ που σήμερα εργάζεται 35 ώρες την εβδομάδα θα γυρίσει στο 40ωρο με παράλληλη αύξηση της μισθοδοσίας του κατά περίπου 9,5%.

Ωστόσο, το τελευταίο είναι επισφαλές καθώς από τη στιγμή που δεν θα υπάρχει ΣΣΕ και όλες οι συμβάσεις θα είναι ατομικές κάποιες από τις οικονομικές παροχές μπορεί να

διακοπούν και έτσι να μηδενίσουν το όποιο όφελος από την επιστροφή των μισθών στο επίπεδο του 2011 (τότε με ΣΣΕ είχε συμφωνηθεί η μέση μείωση 11% στους μισθούς

και το 35ωρο). Σε αυτή την περίπτωση επίσης θα πάψει να ισχύει η αποφυγή απολύσεων για οικονομοτεχνικούς λόγους. Προφανώς μια συνεχής αναταραχή στην εταιρεία δεν

βολεύει επί της ουσίας καμία πλευρά.

2. Να επέλθει εκτόνωση ώστε να ξεκινήσουν διαπραγματεύσεις της Ομοσπονδίας με τη διοίκηση του ΟΤΕ για νέα ΣΣΕ. Όπως εκτιμάται αυτό είναι δύσκολο να συμβεί όσο

διαρκεί η απεργία και με δεδομένη την όξυνση που παρατηρείται. Ωστόσο, ακόμα και αν οι δύο πλευρές καθίσουν στο ίδιο τραπέζι η διαπραγμάτευση δεν θα είναι εύκολη. Η

απόσταση μεταξύ των θέσεων των δύο πλευρών είναι τεράστια. Η ΟΜΕ ΟΤΕ ζητά αυξήσεις για όλους τους εργαζόμενους, επαναφορά των μισθολογικών κλιμακίων και τριετή

ΣΣΕ σε όλο τον όμιλο. Η διοίκηση του ΟΤΕ προτείνει, σύμφωνα με πληροφορίες, μονοετή ΣΣΕ ώστε να υλοποιήσει τον μετασχηματισμό του ομίλου που

σχεδιάζει, μηδενικές αυξήσεις στους παλαιούς εργαζόμενους και έως 3% στους νέους εργαζόμενους. Σχετικά με τους 6 φύλακες που επέμεναν μέχρι τέλος να μην

υπογράψουν εθελουσία και απολύθηκαν στις 31.12.19, με τη λήξη της ισχύος της ΣΣΕ, χωρίς να πάρουν την επιπλέον αποζημίωση που τους αναλογούσε με βάση το

πρόγραμμα οικειοθελούς αποχώρησης, η εκτίμηση είναι ότι η διοίκηση του ΟΤΕ δεν πρόκειται να υποχωρήσει.

Είχε προειδοποιήσει εδώ και μήνες για αυτή την εξέλιξη και αν κάνει πίσω θα δώσει το λάθος μήνυμα, ειδικά ενόψει των αλλαγών που θέλει να εφαρμόσει στην οργάνωση του

ομίλου, προκειμένου να αντιμετωπιστούν τα νέα δεδομένα στην εξέλιξη των τεχνολογιών και στον ανταγωνισμό μεταξύ των παρόχων. Το μόνον που πιθανολογείται ότι θα

μπορούσε να δεχθεί, σε ένδειξη καλής θελήσεως προς την Ομοσπονδία, εφόσον αυτή διαφοροποιήσει τη στάση της, είναι να πάρουν οι 6 φύλακες την αυξημένη αποζημίωση

που τους είχε προταθεί σε συνδυασμό με την πρόσληψή τους σε ιδιωτικές εταιρείες φύλαξης.mononews.gr
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